
 

 

17. oktober 2024 
Dyrkobbel 79 

- Bent 
- Jacob  
- Maya  
- Theresa 
- Peer 

Kommunen 
 En nabo har været i kontakt med kommunen vedrørende den sti som blev gravet op og 

genetableret imellem 18 og 20, da personen mener at den ikke blev genetableret godt nok. Der er 
endnu ikke sket noget herved. 

Legepladser 
 Vi skal have en havemand som kan stå for ukrudt ved begge legepladser, Theresa vil undersøge. 
 Der indhentes nye tilbud på græsslåning som kan præsenteres på general forsamlingen, Peer vil 

undersøge. 

Antennenettet 
 Har endnu ikke fundet ud af hvem vi skal snakke med kommunen for at få opdateret de generelle 

vedtægter for området for at få opdateret så ordlyden ændres fra skal til kan ved kabelnet 
udbydelse. Bent vil gerne tage ind til kommunen med en fysisk kopi, som Jacob skal få udskrevet. 

Boligforeningerne 
Gråsten Andelsboligforening afdeling 9 

 Vi vil forsøge at kontakte en nabo som er med i andelsboligforening bestyrelsen for at se om de 
ikke kan gøre noget ved at få flere p-pladser. 

”andels haven” 
 Stien imellem dette område og de hvide huse blev vi sidst enige om at det skulle ryddes, til dette 

ville vi købe en buskrydder. Vi blev i mellemtiden kontaktet af en nabo som var meget uenig med 
os i denne beslutning, så vi har nu besluttet at indhente tilbud som kan fremvises til general 
forsamlingen. 

Solbakken 
 - 

Økonomi 
 Der mangler seks at betale kontingent, der vil blive undersøgt mere om hvem der skylder. 

Rettidig indkommende punkter 
 - 



 

 

Evt. 
 Det er fra flere blevet bemærket at de unge som køret rundt på knallert går det på en sådan måde 

og på sådanne tidspunkter at det er til gene for flere beboere. Alle som har problemer hermed 
opfordres til at tage en snak med de unges forældre herom. 

Næste møde 
 Intet planglagt 


